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Eerste Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk E01/eerste commissie 
betreft Eerste Commissie – Grondgebonden materies 

 

De vergadering wordt geopend om 18:02 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 20 februari 
2018. 
 

Het verslag wordt goedgekeurd 

 

2. Ruimte 
Aannemen van de Ruimtelijke Beleidslijn Warmte met 
engagement tot de uitwerking van een volwaardig beleidskader 
op basis van deze beleidslijn op de vijf werkvelden van de 
Kernnota “Maak ruimte voor Oost-Vlaanderen 2050” 
 
Gedeputeerde Verhoeve leidt in dat dit Ruimtelijk Beleidslijn 
Warmte kadert binnen het Klimaatplan. Op 24 april zal er een 
Warmtecongres plaatsvinden in Eeklo. 
 
Michaël Heiremans geeft een presentatie over de Ruimtelijke 
Beleidslijn Warmte. 
 
Raadslid Vervliet vraagt of dergelijke netten gecreëerd kunnen 
worden bij reeds bestaande structuren? 
Moira Callens stelt dat bij nieuwe ontwikkelingen de private 
marktspelers dit ontwikkelen. Als overheid moeten we dit 
faciliteren bij bestaande ontwikkelingen. We moeten actief 
inzetten op warmtenetten, waar de markt dit niet doet. In eerste 
instantie zullen dit ruimtelijke instrumenten zijn, maar dit kan ook 
via gerichte subsidiering, bepaalde dienstverlening naar 
gemeenten (vb. warmtevraag in kaart brengen),…  
 
Raadslid Gillis vraagt of deze warmtenetten voorzien worden in 
de Leopoldskazerne.  
Kristof De Clercq stelt dat er zal aangesloten worden op het 
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Gents warmtenet voor wat betreft het private gedeelte. Het 
provinciehuis zal zelfvoorzienend zijn via geothermie. 
 
Raadslid Boels vraagt naar de intentie van de provincie Oost-
Vlaanderen om het PTI Eeklo aan te sluiten op het 
warmtenetwerk  Eeklo ikv de vervanging van de stookplaats die 
daar moet gebeuren. Gedeputeerde  Vercamer zegt dat dit 
dossier op deputatie is geweest en dat nu wordt bekeken wat 
nodig is om het PTI warmtenetklaar te maken.  
 
Kristof De Clercq verduidelijkt dat in Eeklo de concessie voor 
uitbouw van een warmtenet gegeven is aan het consortium 
Veolia-Ecopower. De bedoeling is restwarmte te recupereren voor 
PTI Eeklo, zwembad, bedrijventerrein,…  
 
Moïra Callens antwoordt dat er inderdaad een Europees project 
(COBEN) lopende is, mee gefinancierd door de provincie. Naast 
de stookplaats van het PTI kan het goed zijn dat de uitbouw van 
het warmtenet is Eeklo, ondersteuning van de provincie Oost-
Vlaanderen kan gebruiken – dat zullen we de komende maanden 
bekijken. 
 
Raadslid Maes ziet problemen met financiering en rendabiliteit. 
Moïra Callens en Marc Cromheecke stellen dat zelfs al kiezen we 
voor elektrisch verwarmen, ook daar moet geïnvesteerd worden 
in nieuwe bekabeling. Met deze beleidslijn willen we een 
ruimtelijke afweging maken.   
 

3. Mobiliteit 
Vaststelling van het reglement m.b.t. het toekennen van subsidies 
voor de aanleg en heraanleg van fietssnelwegen gelegen op het 
bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk en opheffing van het 
reglement van 22 juni 2016 (FIETSFONDS), inwerkingtreding op 
29 maart 2018 met overgangsbepalingen 
 

Gedeputeerde Vercamer leidt dit in en toont de gelijkenis aan met 
punt 4. Het ene betreft de fietssnelwegen en de andere de 
fietsinfrastructuur.  

Belangrijk is de verhoging van de subsidiering voor de aanleg. 

Er zijn geen vragen. 

 

4. Mobiliteit 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. het toekennen van 
subsidies voor de aanleg en herinrichting van fietsinfrastructuur 
op het bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk (FIETSFONDS) 
en opheffing van reglement van 22 juni 2016, inwerkingtreding op 
29 maart 2018 met overgangsbepalingen 
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Dit werd behandeld onder punt 3. 

 

5. Integraal Waterbeleid 
Wijzerbeek (fase 1) te Dendermonde: saneren en ruimen, 
ontwerp en leiding van de werken, veiligheidscoördinatie en 
optimale afkoppeling van private percelen. Goedkeuring van de 
samenwerkingsovereenkomst en van bestek en raming, 
opdracht te gunnen wijze van een onderhandelingsprocedure 
zonder voorafgaande bekendmaking. 
 
Gedeputeerde Vercamer leidt in dat dit een sanering is. Dit 
betreft een samenwerking met de vorige eigenaar, de stad 
Dendermonde.  
 
Er zijn geen vragen. 

 

6. Integraal Waterbeleid 
Traveinsbeek, perceel bij Molenhoek te Zottegem. 
Machtiging van de deputatie voor het administratief afhandelen 
van de onderhandse aankoop 

Gedeputeerde Vercamer leidt in dat dit gaat om waterberging en 
aanleg van vistrappen. 

Raadslid Diependaele merkt op dat het een redelijk smalle 
strook betreft die niet zo laag gelegen is. Hij vraagt of het in de 
toekomst de bedoeling is om nog gronden te verwerven. 

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat wanneer er zich nog 
kansen aanbieden daar wellicht zal op ingegaan worden. 

 

7. Leefmilieu 
Openruimteproject Moervaartvallei 
Goedkeuring van de raamovereenkomst, de voorgestelde 
financiering en instemming met de verwerving en inrichting van 
drie natuurgebieden – Maaibos, Omgeving Groothoef en 
Puyenbroeck-West 

Gedeputeerde Vercamer leidt in dat dit een samenwerking is met 
veel partners waar de provincie een belangrijke rol speelt. 

Machteld Bats geeft een presentatie en nodigt iedereen uit op 
starthappening op 26 mei. 

 

Er zijn geen vragen. 

 

8. Kloosterbos en domein Puyenbroeck Wachtebeke 
Verkoop percelen in functie van aanleg fietspad 
Instemming met onderhandse verkoop aan het Vlaams Gewest 
en desaffectatie 
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Gedeputeerde Vercamer leidt in dat dit een fietspad betreft langs 
een gewestweg. Wij verkopen enkele gronden om dit te 
realiseren. 

Er zijn geen vragen. 

9. Aanvullend agendapunt: Mike Torck: extranet procoro 

Punt ingetrokken 

 

10. Energie-initiatieven op provinciaal niveau 
Vragen/antwoorden 

De voorzitter stelt dat er schriftelijke vragen konden ingediend 
worden omtrent energie-initiatieven naar aanleiding van de vorige 
commissie. 

Raadslid Boels diende twee vragen in: de eerste rond PTI Eeklo 
werd reeds behandeld tijdens de zitting.  

De tweede vraag betreft de ontwikkelingen in North Sea Port en 
het project INSY.  

Gedeputeerde Verhoeve stelt dat er op dit ogenblik geen budget 
voorzien is voor de verdere uitwerking van dit project. 

Raadslid Scheire diende enkele vragen in maar is niet aanwezig. 
Gedeputeerde Verhoeve stelt daarom voor dat de schriftelijke  
antwoorden zullen overgemaakt worden en toegevoegd aan het 
verslag. 

Raadslid Peleman stelde een vraag omtrent de initiatieven in het 
kader van een klimaatinnovatieve economie. 

Dieter Geenens antwoordt dat de workshops gebeuren binnen 
partnerschappen en aansluiten bij de projectwerking. Er wordt 
getracht om zoveel als mogelijk aansluiting te vinden bij lopende 
projecten. De workshops zijn daarnaast een katalysator voor 
andere projectwerking. 

 

11. Varia 

De voorzitter deelt mee dat er op 29 mei om 17u een werkbezoek 
gepland staat in De Punt.  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 18:58 uur. 

Gent, 20 maart 2018 

 

De secretaris    De voorzitter 
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Nicole Van Duyse   Dirk Otte 

Ambtenaar- verslaggever 

Astrid Vliebergh 

 
 


